للمزيد من المعلومات يمكنكم الإستعانة بكل من أحمد صديق أحمد ، شامة محمد أحمد و السيد يعقوب For further information please contact Ahmed Siddiqu, Shama Mohamed and Sayed Hurry

نعى أليم Saddening Condolence

to the injuries and passed on.

Julia was injured and is currently under treatment in a German hospital.

The funeral arrangements are in progress and you will be notified on the actual date of the burial in Republic of Kenya.

لقد وقع حادث مأساوي بين سيارة صغيرة تتبع لمكتب المنظمة بالخرطوم وإحدى اللواري في يوم الجمعة الموافق 2009/6/12 م بإحدى شوارع الخرطوم حيث كانت نتيجة الحادث مأساوية جداً مما أدى إلى وفاة الطبيب/بوليكارب أونسونغو وهو المدير القطري للمنظمة، وإصابة السيدة/ جوليا توربر وهي (مستشارة الصحة بالمنظمة) بكسر في إحدى الأطراف وثمة جراح ذكرت أنها ليست خطيرة على حياتها.

knowledge of the Hour is with God (alone). It is He Who sends down rain, and He Who knows what is in the wombs. Nor does any one know what it is that he will earn on the morrow: Nor does any one know in what land he is to die. Verily with God is full knowledge and He is acquainted (with all

things).

34-Verily the

34- ((إن الله عنده علم الساعة وينزل الغيث ويعلم ما في الأرحام وما تدري نفس ماذا تكسب غداً وما تدري نفس بأيّ أرض تموت إنّ الله عليم خبير)) صدق الله العظيم

On Friday evening the 12th of June 2009 a tragic raod accident occurred in Khartoum involving our Khartoum Office Car and a Truck.

Unfortunately, two of our staff, Dr. Polycarp our country director, and Ms. Julia, our health advisor were travelling in this Car.

We are sorry to announce that Mr. Polycarp succumbed



فليبارك الرّب روح الفقيد ويُلهم آله وذويه حسن الصبر والسلوان.

So God bless his soul and strengthen his family for more patience and supplication.